
FÆLLESBESTYRELSEN FOR SINDING/ØRRE MIDTPUNKT 

Mandag den 09.10.2023 kl. 17.00 
 

Dagsordenpunkt Referat 
Ordstyrer: Addie Holm  

Deltagere Addie Holm, Bent Andersen, Betina Sjøgaard, Maja 
Bang, Merete O. Sørensen Nicholaj Grønkjær, Pia Sas, 
Signe Berg Andersen, Majbritt Larsen  
Fraværende: Christen Buur Romvig og Jørgen Risum 
 

Øvrige brugere  

Fællespunkter for Hvepsereden/Midgaarden og 
skolen 

Gennemgang af samarbejdsmodellen. Videoen 
udgivet af BL blev vist og drøftet. 
 
Der er uddelt en ny standart vedrørende 
medicinhåndtering fra BL – sendt til dagtilbud og 
skole.  
Vi ønsker som institution at have så lidt med 
medicinhåndtering at gøre, da det  
a. tager meget tid fra undervisningen  
b. lærerne er ikke uddannet i at give medicin  
c. det lægger et stort ansvar over på medarbejderne 
at skulle give medicin. 
Virkeligheden er, at der er børn, som har brug for 
medicin flere gange på daglig basis. 
Drøftelsen vi har haft på skolen er, at der arbejdes 
med procedurer for, at det primært er medarbejdere 
med særligt kursus omkring medicingivning og 
forældrene, der giver medicin.  
 
Princippet vedrørende indskrivning til skolen blev 
drøftet.  
 

Skolen 
 
 
Elevrådet fortæller: 
 
 
 
 
 
 
 
 

Der starter et nyt barn i 0.klasse pr. 1.12.23 
En forælder er død i trafikuheld. Skolen drager omsorg 
for de efterladte. 
Elevrådet ved Gustav L. – formand og Jacob A. 
næstformand: Det nye elevråd: Nikas 2.kl., Jeppe i 
3.kl. og Aksel i 4.klasse samt Nickoline fra Kronen, 
4.klasse. 
Legepatrulje – har været drøftet i klasserne. Det er 
blevet frivilligt, om man vil deltage hver mandag. 
Elevrådet deltager på skift. 
Elevrådet vil i dette skoleår have fokus på sproget. 
Hvis det er muligt, har vi ønsker om indkøb til 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

skolegården: Nye hockeystave og nye kængurostylter. 
Elevrådet har været sammen to gange i det nye år. 
 
Børn og personalesituationen: Ansættelsessamtale 
vedrørende pædagogmedhjælperstillingen tirsdag den 
10.10.23. Tilbagemelding fra FB – vedrørende 
samtaler!  
Der ansættes en vikarlærer på 20 timer til 
specialtilbuddet – frem til juni 2024. Herefter 
forventes det, at lærer på orlov kommer tilbage. 
 
 
BFU kommer på besøg for at besigtige matriklerne – 
dagtilbud og skole, den 1.november. 
 
Skoleudviklingssamtale i det nye år, torsdag den 
11.januar 2024. 
 
Skolefesten, ny dato grundet kalenderudfordringer 
vedr. Gymnastikforeningens årlige afslutning:  
torsdag den 8.februar, 2024. 
 
Overvejelser omkring Esport som valgfag på skolen for 
mellemtrinnet, 2 lektioner om ugen – frem til jul: For 
at sikre rene linjer omkring aldersproblematikken og 
vejledende aldersmærkninger omkring Esport/spil 
mv., har vi på skolen besluttet, at forældregruppen til 
mellemtrinnet skal give samtykkeerklæring i 
forbindelse med Esport.  
 
Deltager ikke i mødet. 

Hvepsereden/Midgaarden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Børn og personalesituationen  
Nyt barn 1.10. og et nyt barn 1.12.23. til børnehaven i 
Hvepsereden 
Nyt barn 1.12.23. til vuggestuen Midgaarden  
Ønske om at 3 børn bliver i vuggestuen til 1.1.24 i 
afdeling Midgaarden 
Medarbejder rykker fra Hvepsereden til Midgaarden. 
Ny PA-elev starter i morgen i Hvepsereden. 
Pædagogisk dag i daginstitutionen. Stor opbakning i 
forhold til at børnene hentes tidligt den dag.  
 
Programmet for dagen er, at den pædagogiske 
vejleder kommer og taler om relationskompetencer. 
Desuden fortælles der om Nebula. Første modul er 
færdiggjort.  
Derudover skal vi høre om Positionering – hvordan 
organiserer vi os i dagligdagen? 



 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

Daginstitutionens underskud er faldet, så der er 
600.000 kr. i underskud. 
 
 
Medarbejderne er i gang med at afprøve Nebula - før-
skriftlige aktiviteter. Alfabetet er sat på væggen i 
børnehøjde. Der laves læsehjørne med forskellige 
muligheder for læsning/skrivebord, legehjørne med 
mulighed for at skrive, Købmandsbutik – opskrifter 
med billeder og skrift. 
 
Alle skal til Børnefolkemøde. 
Desuden deltager alle førskolebørnene i skolens 
motionsløb og diverse aktiviteter. 
 
Der har været fyraftensmøde for forældre – for at 
fortælle om læringsmiljøer, tiltag mv. 
Forældrene var meget glade for Wild-Westdagen på 
skolen. 
 
 

Nyt fra formanden Fællesmødet med Vildbjerg, Timring og 
Kildebakkeskolen. Formændene mødes torsdag i uge 
41 for at finde en dato, hvor mødet kan afholdes for 
alle bestyrelserne ca. 30 – 45 minutter. Herefter kan 
Fællesbestyrelserne hver især afholde deres 
respektive møder. 
 

Evt. Lejrskole kommende skoleår 2024-25. Kort input vedr. 
skriftlighed. 
Bent har af personlige årsager valgt at trække sig fra 
Fællesbestyrelsen. Fællesbestyrelsen siger Bent tak 
for stor indsats og engagement. 
 

Punkter til næste møde: Addie har æbleskiver med.  
Maja tager gløgg med. 
Opfølgning på samrådsmøderne. 
Opfølgning på Tour de Bestyrelse 
Opfølgning på besøg af BFU – besigtigelse af 
matriklerne. 
Retningslinje for skole-hjemsamarbejdet revideres. 
Er der nyt vedrørende tildelingsmodellen fra BFU? 
Evaluering af pædagogisk dag. 
Nicholaj er forhindret i at deltage i næste møde. 
 

Næste møde Tirsdag den 05.12.23, kl. 17.00 – 19.00 

Underskrifter  
 
 



 


